
 

1 
 

Protokół Nr LVIII/2022 

z LVIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Gołdapi odbytej 

w dniu 8 września 2022 r. 

 

Obradom przewodniczył Pan Wojciech Hołdyński Przewodniczący Rady Miejskiej w Gołdapi 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 

Godzina rozpoczęcia – 10:00, zakończenia – 10:37 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

 

1. Wioletta Anuszkiewicz – udział w posiedzeniu zdalnie 

2. Marian Chmielewski – udział w posiedzeniu zdalnie 

3. Teresa Dzienis 

4. Wojciech Hołdyński 

5. Zdzisław Janczuk 

6. Zbigniew Makarewicz – udział w posiedzeniu zdalnie 

7. Zbigniew Mieruński – udział w posiedzeniu zdalnie 

8. Marian Mioduszewski – udział w posiedzeniu zdalnie 

9. Janina Pietrewicz – udział w posiedzeniu zdalnie 

10. Zofia Syperek – udział w posiedzeniu zdalnie 

11. Andrzej Tobolski 

12. Monika Wałejko – udział w posiedzeniu zdalnie 

13. Józef Wawrzyn 

14. Marek Zajączkowski – udział w posiedzeniu zdalnie 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022– 2037; 

2) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku. 

4. Zamknięcie sesji 

 

Do pkt 1 

LVIII posiedzenie sesji Rady Miejskiej VIII kadencji 2018-2023 otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pan Wojciech Hołdyński. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, zatem podejmowane decyzje będą 

prawomocne. 

Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c Ogólnego Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych (RODO) mówiącym, 

iż przetwarzanie danych jest dopuszczalne, gdy jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego 

na administratorze (wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym nakładającym obowiązek 

rejestrowania i udostępniania nagrań audiowizualnych z przebiegu obrad rady gminy), Przewodniczący Rady 

poinformował zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie w takiej właśnie postaci rejestrowany (wraz 

z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji), dopełniając tym samym obowiązku informacyjnego wynikającego 

z art. 13 ust. 1 RODO. 

W związku z koniecznością minimalizowania procesu rozprzestrzeniania się koronawirusa SARS-CoV-2  

i działając na podstawie art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (t.j. Dz. U. z 2021 r. poz. 2095 z późn. zm.) Przewodniczący przeprowadził obrady 

w trybie hybrydowym. 

 

Do pkt 2  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński  zapytał, czy są uwagi do przedłożonego porządku posiedzenia. 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że zapoznał się z art. 20 ustawy o samorządzie terytorialnym  

i nie znalazł zapisu o nadzwyczajnej sesji. Sesja nadzwyczajna dotyczy bardzo ważnych spraw a Burmistrz 

Gołdapi zwołał sesję tylko dla 2 punktów, które mogłyby być omawiane na sesji zwołanej w normalnym trybie 
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za 2 tygodnie. Zgłosił wniosek o zmianę porządku posiedzenia w sprawie  bezpieczeństwa energetycznego 

Gołdapian przy ewentualnej rezygnacji Pana Andrysiewicza oraz o punkt w sprawie informacji dotyczącej 

Budowy Zakładu Przyrodoleczniczego.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że nie widzi zasadności rozszerzenia porządku. Odbyło 

się spotkanie zespołu zarządzania kryzysowego odnośnie sytuacji ciepłownictwa w gminie w którym wzięła 

udział większość radnych. Możliwe, że na końcowym etapie będzie to wyglądało trochę lepiej niż było po 

wprowadzeniu ustawy w tej sprawie. Do przetargu dwukrotnie nikt nie przystąpił ze względu na radnego 

Andrzeja Tobolskiego, gdyż boją się działań radnego względem wykonawcy.  

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał czy przewodniczący czytał raport. Tam nie pada nazwisko radnego ze 

wskazaniem, że jest winny.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zamknął dyskusję, gdyż nie dotyczy danego punktu. Odniósł się do 

wypowiedzi radnego odnośnie zwołania sesji nadzwyczajnej. Ustawa o samorządzie terytorialnym od dawna nie 

obowiązuje. Art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym mówi, że „Na wniosek wójta lub co najmniej 1/4 

ustawowego składu rady gminy przewodniczący obowiązany jest zwołać sesję na dzień przypadający w ciągu 7 

dni od dnia złożenia wniosku. Wniosek o zwołanie sesji powinien spełniać wymogi określone w ust. 1 w zdaniu 

drugim.” Także przewodniczący czy chce czy nie chce ma jest zobowiązany taką sesję zwołać. W przepisach nie 

mówi się o sesjach nadzwyczajnych. Jest to obiegowe stwierdzenie. Przy omawianiu uchwały każdy będzie mógł 

ocenić czy dane sprawy dotyczą rzeczy ważnych. Radny złożył wniosek o zmianę porządku posiedzenia i 

odnosząc się do art. 20 ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym „Do zmiany porządku obrad sesji zwołanej w 

trybie określonym w ust. 3 stosuje się przepis ust. 1a, z tym że dodatkowo wymagana jest zgoda wnioskodawcy.” 

Zwrócił się z pytaniem do Burmistrza Gołdapi czy wyraża zgodę na zmianę porządku posiedzenia. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że nie. Radny mało kiedy bierze udział w głosowaniach. 

Zapytał, czy radny przeprosi mieszkańców za nazwanie ich patologią.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że przewodniczący nie reaguje na nadinterpretację Burmistrza. 

Mimo wszystko składa wniosek o zmianę porządek obrad. Powiedział, że w 2014 r.  burmistrz o byłym 

burmistrzu i urzędzie mówił, że to patologia.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że miał ku temu podstawy. W najbliższym czasie pokaże 

jakie konsekwencje przynoszą działania poprzednika i ile czasu jeszcze trzeba będzie zwracać pieniądze za źle 

wykonane zadania. Radny nie ma podstaw do wyzywania mieszkańców od patoli i powinien ich przeprosić.  

Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że miał na myśli mieszkańców, którzy stoją murem za 

burmistrzem. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że wpłynęło zapytanie od radnych w sprawie Zakładu 

Przyrodoleczniczego w którym są zawarte pytania zadane przez radnego. Burmistrz nie wyraził zgody na zmianę 

porządku stąd wnioski nie będą poddane pod głosowanie. 

 

Do pkt 3 

1) i 2)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty Białek o przedstawienie 

projektów uchwał w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022– 2037 oraz 

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku. 

 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że proponuje się zmiany w planie dochodów w rozdziale  

„Utrzymanie zieleni w miastach i gminach” na wniosek Kierownika Wydziału GPO zwiększa się plan dochodów 

o kwotę 15 000,00 zł w związku z przyznaną dotacją na "Zwalczanie barszczy kaukaskich na terenie gminy 

Gołdap w 2022 roku". W rozdziale „Pozostała działania związane z gospodarką odpadami”  

na wniosek Kierownika Wydziału GPO zwiększa się plan dochodów o kwotę 52 499,70 zł w związku z przyznaną 

dotacją na "Demontaż, zbieranie, transport i unieszkodliwianie azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu 

Gminy Gołdap". Plan dochodów zwiększa się per saldo o kwotę 67 499,70 zł. Proponuje się zmiany w planie 

wydatków w rozdziale 70005 „Gospodarka gruntami i nieruchomościami” na wniosek Kierownika Wydziału 

WIK zwiększa się plan wydatków na zadaniu inwestycyjnym pn.: " Sportowy Raj- Budżet Obywatelski" o kwotę 

33 000,00 zł. Zwiększenie wydatków na realizację tej inwestycji związane jest z proponowaną ofertą  

w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego w przedmiocie budowy placu zabaw (najniższa oferta 

wyniosła 130 000,00 zł - II etap - dostawa i montaż urządzeń placu zabaw). Źródłem pokrycia są środki  

z inwestycji pn.:" Budowa placu zabaw przy SP5". W rozdziale  „Utrzymanie zieleni w miastach  

i gminach” na wniosek Kierownika Wydziału GPO zwiększa się plan wydatków o kwotę 15 000,00 zł w związku 

z przyznaną dotacją na "Zwalczanie barszczy kaukaskich na terenie gminy Gołdap w 2022 roku". W rozdziale 

90026 „Pozostała działania związane z gospodarką odpadami” na wniosek Kierownika Wydziału GPO zwiększa 
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się plan wydatków o kwotę 52 499,70 zł w związku z przyznaną dotacją na "Demontaż, zbieranie, transport  

i unieszkodliwianie azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Gołdap". Plan wydatków zwiększa 

się per saldo o kwotę 67 499,70 zł. Plan dochodów po zmianach wynosi 108 165 140,59 zł. Plan wydatków  

po zmianach wynosi 120 261 804,06 zł. Deficyt budżetu po zmianach wynosi 12 096 663,47 zł. Przychody 

budżetu wynoszą 15 537 202,87 zł. Rozchody budżetu wynoszą 3.440.539,40 zł. 

 

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czy likwidacją barszczu kaukaskiego zajmuje się Pan Zdzisław G. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że wykonawca zapewne jest wyłoniony. Zwrócił się  

do radnego, by zadał zapytanie na piśmie to otrzyma odpowiedź.  

Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski powiedział, że przetarg na zadanie pn. " Sportowy Raj- 

Budżet Obywatelski" trzeba jak najszybciej rozstrzygnąć ze względu przystąpienie firmy do produkcji zabawek 

na plac. Przesunięcie tego w czasie może wiązać się z niemożliwością wykonania tego etapu w czasie.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odniósł się do likwidacji barszczu kaukaskiego, że trzeba go zacząć 

likwidować tuż przed jego rozsiewem.  

Radna Pani Monika Wałejko zapytała, czy dofinansowanie na usuwanie azbestu pokryje wszystkie wnioski 

mieszkańców. 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek odpowiedziała, że nie posiada takich informacji. Środki na usuwanie 

azbestu urząd chce wprowadzić w trybie nadzwyczajnym ze względu na rozpoczęcie procedur, podpisania umów 

i realizację tego zadania. 

Radny Pan Marian Chmielewski powiedział, ze na inwestycję „Sportowy Raj” wpłynęła oferta  

o 30 000,00 zł wyższa niż zakłada kwota Budżetu Obywatelskiego. Na komputery dla byłych pracowników PGR 

zabrakło 24 000,00 zł i przetarg przesunął się dalej.  

Zastępca Kierownika WA Pan Piotr Mietliński odpowiedział, że w złożonej ofercie oferent popełnił błędy, 

których nie można było uznać.  

Radna Pani Janina Pietrewicz powiedziała, że budżecie były zabezpieczone środki na rozbudowę placu zabaw, 

więc kwota 33 000,00 zł jest z tych środków. Likwidacja barszczu sosnowskiego  jest rośliną, którą trzeba usuwać 

latami. Dodała, że w stronę Olecka barszcz jest dużych rozmiarów i trzeba się nim zająć żeby nie rozsiewał się 

dalej.   

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022 – 2037. 

Radny Pan Andrzej Tobolski poinformował, że nie wziął komputera. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że jakby radny zgłosił wcześniej to podjęte by były 

działania w tym kierunku. Poprzez biuro rady była wysłana prośba, by radni przed sesją sprawdzili laptopy  

pod względem haseł oraz aktualizacji. 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że nie będzie brał udziału w głosowaniu.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 13 za, 1 brakiem głosu uchwała 

została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022 – 2037 

 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:1, NIEOBECNI:0 

 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Tobolski 

 

Uchwała Nr LVIII/426/2022 

/w załączeniu/ 
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Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 13 za, 1 brakiem głosu uchwała 

została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku 

 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:1, NIEOBECNI:0 

 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

AndrzejTobolski 

 

 

Uchwała Nr LVIII/427/2022 

/w załączeniu/ 

 

Do pkt 4 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński  dokonał zamknięcia LVIII sesji Rady Miejskiej w Gołdapi.  

 

 

 

                                 Przewodniczący Rady Miejskiej 

  

 Wojciech Hołdyński 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 


